
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 17 oktober 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis 

Elting, Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Lyda Groot, 
Rina Mulder, Mirjam Vergeer (notulen)  

Gasten: Martine Sonneveld (directeur SD gemeente), Paul Grob (manager SD gemeente) 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en geeft eerst het woord aan  de gasten. Na  
agendapunt 2 wordt verder gegaan met de mededelingen. 
De decembervergadering begint om 19 uur bij Plein 7. Om 21 uur is dan de kerstborrel. Als je 
mensen uit je kernteam wilt uitnodigen, kan je dat doorgeven aan Mirjam. 
 
2 Ontwikkelingen binnen MAG / Sociaal Domein 
Na een kort voorstelrondje vertelt Paul Grob dat hij nu 1 maand bij de gemeente Woerden werkt. Hij 
heeft o.a. ervaring met inkoop jeugdzorg en binnen het sociaal domein. 
Martine vertelt dat sinds haar aanstelling 9 maanden geleden er veel personeel vertrokken is: de 
arbeidsmarkt staat onder druk, zeker bij middelgrote gemeenten. Begin dit jaar werd duidelijk dat er 
grote tekorten zijn bij de jeugdzorg, vooral veroorzaakt door steeds grotere instroom. Deze zomer zijn 
als gevolg van de hervormingsagenda Jeugd bezuinigingen voorgesteld, die in november in de 
gemeenteraad komen. Bij jeugdzorg bijvoorbeeld wordt geprobeerd om de kosten te drukken door 
minder doorverwijzingen naar jeugdzorgaanbieders en meer naar het voorveld. Bij de WMO wordt 
geprobeerd slimmer te werken door meer standaardisatie.  Op de sociale basis, kansrijke start en 
mantelzorg wordt niet bezuinigd.  Paul geeft nog wel aan dat ombuigingen tijd kosten.  
Er wordt gevraagd of er een analyse is gemaakt wat er met jeugdigen aan de hand is > Problemen 
worden vooral veroorzaakt door sociale media en prestatiedruk. Ook wordt gevraagd of de 
jongerenraad wordt geschrapt. Martine zet deze vraag door naar Arthur. 
Ook wordt er gevraagd welke andere keuzes zijn gemaakt binnen het SD en waarom de 
Participatieraad niet hierbij betrokken is geweest > In de zomer is er een ambtelijke spurt gemaakt. 
Bovendien is het geen apart beleidsstuk, maar zijn de keuzes onderdeel van de begroting. Er komt in 
2025 een nieuwe Uitvoeringsagenda MAG. Daarbij wordt de Participatieraad weer betrokken. 
Arthur blijft contactpersoon tot eind 2024. Paul wordt uitgenodigd voor de novembervergadering. 
 
De asielopvang verloopt zonder incidenten. Er wordt veel activiteiten georganiseerd. 
 
De samenwerking Woerden Oudewater is geëvalueerd. In de raad van 24 oktober komt hierover een 
RIB. 
 
Er wordt opgemerkt dat er geen info is te vinden over de thema-avonden Woerden Wijzer > Er waren 
wel thema-avonden over jeugdzorgtekorten. Wat betreft de doorontwikkeling Woerden Wijzer komt 



er een adviesaanvraag. We kunnen Penina Heertje vast vragen om ons bij te praten over de 
ontwikkelingen. 
 
3 Stand van zaken vacatures binnen de Participatieraad 
Met algemene instemming wordt Ed aan het college voorgedragen als voorzitter per 1 januari 2025.  
Adriaan wordt voor herbenoeming als secretaris voorgedragen. Rina heeft zich beschikbaar gesteld  
voor het penningmeesterschap. Er wordt besloten dat zij per 1 januari 2025 penningmeester wordt. 
De voorgedragen kandidaat zou bij het Kernteam Zorg willen aansluiten. Ze heeft eerst nog een  
gesprek met het andere Kernteamlid. In november wordt besloten over haar kandidatuur. Er 
ontstaat nu ook een vacature in het Kernteam Werk en Inkomen. Het overgebleven lid gaat op zoek 
naar een kandidaat. 
 
4 Lopende adviesaanvragen 
De Kerngroep Jeugd heeft gesproken met Bas Spikman over een adviesaanvraag subsidie BSO+. Het 
was een positief gesprek. 2 Weken voor de novemberaanvraag komt de adviesaanvraag bij het 
Kernteam. Zij bereidt een concept advies voor, dat ter vergadering komt op 21 november.  Bas zelf 
komt dan ook nog een toelichting geven. 
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
Naar aanleiding van, wordt opgemerkt dat Breed NIO ook interessant is voor de Kerngroep Werk en 
Inkomen. 
 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
Door bezuinigingen komen mantelzorgers in instellingen om te helpen. Dit mag niet als iemand in de  
WLZ zit. Dit wordt zorgwekkend gevonden. 
In 2025 moet bij Hart voor Woerden ook bezuinigd worden. De matchmakers worden wegbezuinigd.  
De directeur van Hart voor Woerden (Joost Witlox) heeft een andere baan. 
Er zijn door de leden verschillende bijeenkomsten bezocht. 
 
Jeugd 
Dit kernteam heeft een gesprek gehad met de nieuwe beleidsmedewerker Jeugd en Passend  
onderwijs en met Gro Up. Er komt een nieuwe aanbesteding voor het jongerenwerk.  
Bij het leerlingenvervoer is in de eerste maanden van dit schooljaar veel fout gelopen.  
Er is een initiatief vanuit de gemeenteraad voor gratis schoolmaaltijden. Dit voorstel is  
bekend bij een lid en wordt rondgestuurd.  
De programmabegroting 25-28 staat nog niet op de site van de gemeente. De secretaris gaat hier 
achteraan. 
 
Werk en Inkomen 
Er was een afspraak met Schuldhulpmaatje en met Erik Schneider. Duidelijk werd dat het advies met 
betrekking tot de Groene Hartpas wel is verwerkt. 
Er is een nieuwe accounthouder Ferm Werk. 
 
7 Verslag vergadering 19 september2024  
Naar aanleiding van wordt opgemerkt dat vergeten is aan Martine te vragen hoe het met ons advies  
Inburgering is gelopen. Maar we weten inmiddels dat de RIB wel deels is aangepast n.a.v ons advies  
en daarmee is deze zaak afgedaan. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
8 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand september 2024  
Punt 1 vertrekkend lid schrappen 



Punt2  DB doet voorbereiding: wat doen wij, waarop hebben wij ingezet in de MAG. Kerngroepleden 
vullen aan met hun eigen expertise. 
Punt 3 voor koppeling SD met fysiek domein Karin van Gelder (kwartiermaker) uitnodigen. 
Punt 6 en 8 kan samengevoegd worden. 
Punt 8 Wethouder Rozendaal komt december 2024. 
 
9 Rondvraag en sluiting 
Een lid meld dat zij er in november niet is.  
De adviesraad Montfoort heeft gevraagd of wij met betrokken adviesraden willen overleggen over 
Ferm Werk. Daarop zal positief worden gereageerd. DB en Kernteam Werk en Inkomen zullen gaan. 
De voorzitter en het medekerngroeplid nemen afscheid van het vertrekkende lid met een woordje en 
een cadeautje. 
De vergadering wordt even na 22 uur gesloten.  
  
 
 
 
 
 
 
 


